
Nog te beantwoorden raadsvragen d.d. 22 juni (corsa 2020002415) 

 

Fractie Hart voor Bloemendaal 

 

Onderwerp: Rapport van bevindingen en controle verklaring 

 

1. Hierbij het verzoek aan mij te verstrekken rapport van bevindingen en de controle 

verklaring jaarrekening 2019 en zijn opmerkingen tav de jaarrekening. 

Ik heb begrepen dat er nog geen goedkeurende verklaring binnen is. 

2. Waar ligt dat aan? 

3. Wat wordt er nog uitgezocht of gewijzigd? 

 

NB: het is gebruikelijk dat de accountant voordat de verklaring wordt afgegeven een 

brief stuurt of een memo waarin hij zijn bevindingen uiteenzet, zijn advies en zijn 

opmerkingen tav de ‘contingencies’.  
 

Antwoord: 

 

Antwoord: 

Aan de vragen/ antwoorden die gisteren in de commissie b&m van 25 juni zijn gesteld, 

wordt nog gewerkt en worden naar verwachting as maandag of dinsdag bij de griffie 

aangeleverd. 

 

Het verslag van bevindingen is donderdag 25 juni door de accountant aan de griffie 

gestuurd. Naar verwachting volgt de controleverklaring (met goedkeurende strekking) op 

maandag 29 juni. 

 

Ik heb begrepen dat er nog geen goedkeurende verklaring binnen is. 

 

Vraag 2: 

Waar ligt dat aan? 

 

Antwoord: 

Er is vertraging ontstaan omdat de controlewerkzaamheden van de accountant nog niet 

waren afgerond. 

 

Vraag 3: 

Wat wordt er nog uitgezocht of gewijzigd? 

 

Antwoord: 

Er werden nog zaken onderzocht op het gebied van inkoop en aanbesteding. 

 

 

 

 

 

  



Eerder beantwoorde vragen Hart voor Bloemendaal, waar verzocht is om een schriftelijk 

en/of vollediger antwoord 

 

3 In het kader van de behandeling van de kadernota willen wij graag van het college weten 

wat de impact is van de Corona-crisis en de bijdragen die van het Rijk worden tegemoet 

gezien. Wat is de impact van de mei-circulaire hierop. Wat wordt er verwacht, dwz waar 

houdt het college rekening mee.  Als er informatie is van het Rijk hierover zien wij die zo 

spoedig mogelijk tegemoet. Zodat we weten waar we aan toe zijn f inancieel. 

Antwoord: al mondeling antwoord gegeven op technische avond van 11 juni 2020. 

Hieronder nogmaals een beknopte samenvatting.  

De gemeenten in Kennemerland, onder regie van de gemeente Haarlemmermeer, 

hebben zich verenigd en afgesproken dat periodiek (bv 3 tot 4 x per jaar) getracht zal 

worden de extra kosten en de gederfde inkomsten als gevolg van de Coronacrisis in 

beeld te brengen. Dit o.a. ter onderbouwing van een juiste en volledige compensatie 

door het Rijk. In het begin zal dit slechts grof zijn, later meer precies.  

Binnen Bloemendaal is een maand geleden al een eerste inventarisatie gedaan en 

afgesproken deze periodiek te actualiseren om de extra kosten en gederfde inkomsten 

zo goed mogelijk in kaart te brengen. De juistheid en getrouwheid van de 

gekwalificeerde en gekwantificeerde effecten is nog te grof om u een volledig beeld van 

de extra kosten en gederfde inkomsten te schetsen. Over de effecten zult u bij de 

reguliere P&C-documenten worden geïnformeerd. 

De impact van de coronacrisis op de meicirculaire is nihil. In de meicirculaire is 

aangekondigd dat wij nog deze maand over de compensatie van de coronacrisis worden 

geïnformeerd. Tot op heden is daarover nog niets bekend.  

 

6. Programma 1: Veiligheid Nieuwbouw brandweerpost Bennebroek De raad is akkoord 

gegaan om de brandweerpost Bennebroek op de huidige plaats te vernieuwen. Naar 

verwachting kan in 2021 gestart worden met de bouw. Het gaat om een totale 

i esteri g a  o ge eer € ,  iljoe , i lusief ee  oorzie i g oor de uite die st 
Be e roek ad a. € ,  iljoe . De daaruit oort loeie de jaarlijkse laste  oor de 
gemeente Bloemendaal vallen binnen het bereik van de eerder door uw raad in de 

meerjarenbegroting vastgestelde financiële parameters. Is een amendement nodig of 

wordt dit ambtshalve gecorrigeerd? 

Antwoord: al mondeling beantwoord op technische avond van 11 juni 2020. 

Op 28 mei 2020 is via een amendement toestemming gegeven voor de bouw van een 

brandweerpost, tijdelijke huisvesting en voorziening buitendienst voor een totaalbedrag 

a  € 2,5 miljoen. De tekst in de kadernota is achterhaald en zal ambtshalve worden 

gecorrigeerd.  

  
 

 

Vragen auditcommissie 

In de auditcommissie van dinsdag 9 juni zijn onderstaande twee vragen gesteld (Sociaal Domein)  



 

Kadernota: Valt aan te geven hoe groot het tekort is tussen de bijdrage ontvangen vanuit het 

Rijk en de uitgaven in het Sociaal Domein?   

Antwoord: Nee, dit is niet mogelijk. De rijksuitkering is geen doeluitkering. De precieze 

omvang is niet vast te stellen.  Bloe e daal stuurt  or aal gesproke  ook iet op asis a  
rijksvergoedingen.  

Zomernota: Een van de vragen over het nieuwe voorstel 1; TOZO: Is € .  
uitvoeringskosten IASZ niet aan de hoge kant? 

Antwoord: De geraamde uitvoeringskosten liggen in lijn met de rijksvergoeding. De 

vergoeding voor uitvoeringskosten bestaat uit een vaste vergoeding per cliënt/dossier. 

Hieruit moeten alle uitvoeringskosten worden betaald, dus toekenning voorschot(ten), 

definitieve vaststelling en eventuele terugvordering. 

 

 

 

 

De technische vragen van de heer Kruijswijk (GrL) over brandweerkazerne Bennebroek 

GroenLinks is blij met de snelle antwoorden van het college op de technische vragen van D66 over de 

nieuwbouw brandweer Bennebroek en wil snelle besluitvorming, maar heeft toch nog behoefte aan 

antwoorden op onderstaande twee aanvullende technische vragen.  

 

1. Voorgesteld ordt o  u udget te otere  tot ee  edrag a  € . . . Is dat het i  
de estuursopdra ht edoelde udget oor de uit oeri g  dat oort loeit uit het te h is h 
e  fu tio eel progra a a  eise  zie estuursopdra ht . En zo nee, 

wanneer zijn deze eisen bekend (en volgt onverhoopt en zo nodig een verzoek aan de raad 

voor aanvullend budget)? 

Antwoord: Op 28 mei 2020 is bij amendement toestemming gegeven voor de bouw van een 

brandweerpost, tijdelijke huisvesting en voorziening buitendienst voor een totaalbedrag van 

€ 2,5 miljoen.  Na aftrek van kosten tijdelijke huisvesting resteert een bedrag van 

€ . . . Dit is i lusief de oorzie i g uite die st a  € . . Resteert oor de 
nieuwbouw brandweerpost een bedrag van € . . . 

 

2. In antwoord op de technische D66- raag  staat: ie de udgeto ers hrijdi g op zi h 
ee t [VRK e /of ge ee te], ordt situatio eel epaald , is het ogelijk o  de 
ela grijkste afsprake  daaro er oor i  de op te stelle  o eree ko st  aan te reiken 

VOORDAT de raad in mei a.s. budget vrijgeeft? 

Antwoord: Vanuit de (concept) overeenkomst en eerder gemaakte afspraken komt dat het 

bouwplan voor realisatie van de brandweerkazerne en de stalling van de buitendienst voor 

eigen rekening en risico door de Veiligheidsregio Kennemerland (VRK) wordt gerealiseerd, 

terwijl de gemeente uit hoofde van haar taakstelling jaarlijks bijdraagt aan de kapitaallasten 

op basis van een Jaarlijks door de VRK in te dienen nota. De VRK is derhalve opdrachtgever 



voor realisatie van het bouwplan en als zodanig verantwoordelijk en aansprakelijk voor al 

hetgeen verband houdt met de uitvoering van het bouwplan.  

De gemeente is met de VRK in het voorliggende PvE overeengekomen aan welke eisen het 

bouwplan dient te voldoen op het gebied van techniek, stedenbouwkundige kaders, 

duurzaamheid, logistiek, gebruikssituatie en dergelijke. De VRK is derhalve verplicht hetgeen 

uit het PvE voortvloeit strikt uit te voeren. In geval de VRK van oordeel is dat strikte 

uitvoering van het PvE in alle redelijkheid niet verlangd kan worden van de VRK dienen 

gemeente en VRK nader overleg met elkaar te voeren op welke wijze dan afgeweken dient te 

worden van het PvE. 

 

 

 

Vragen dhr. Van der Bunt over mogelijke aankoop aandelen de Meerlanden 

Geachte Griffie, 

 

hierbij onze schriftelijke vragen aangaande de mogelijke aankoop van aandelen van Meerlanden, 

zoals vermeld op pagina 9 bij Programma 0 in de Kadernota 2021 

1. De fractie van Liberaal Bloemendaal neemt aan dat het gaat om de aankoop van aandelen in 

de Meerlanden Holding NV. Is dat juist? Ja. 

2. Waarom zou een gemeente als Bloemendaal aandeelhouder zijn in een bedrijf als De 

Meerlanden. Een bedrijf dat een naar onze mening een veel te breed pakket aan producten en 

diensten heeft (bijvoorbeeld productie van CO2 en biobrandstof -wat kost dat wel niet per 

liter- en gladheidsbestrijding) gelet op de omvang daarvan het isse  a  economics of 

scale ? Het gevoel leeft bij Liberaal Bloemendaal dat door de kleine schaal, het brede pakket 

aan diensten, geen openbare aanbesteding, de inwoners van Bloemendaal te veel betalen voor 

de inzameling (en verwerking) van huishoudelijk afval. Deel u deze mening? Zo nee, waarom 

niet? Geen technische vraag. 

3. Al meerdere jaren houdt de gemeente Haarlemmermeer meer dan 50% van de aandelen, 

lijk aar tot olle te rede heid de Raad heeft iet gehoord dat daar problemen  ee are . 
Waaro  da  u el i  de erhoudi ge  gaa  schuiven ? Op verzoek van de aandeelhouders 

wordt gewerkt aan een uitwerking van een voorstel voor aanpassing van de kapitaalstructuur 

van De Meerlanden Holding N.V. In de loop van de jaren is er een scheefgroei ontstaan in het 

aandelenbezit van de aangesloten gemeenten doordat er verschillende grondslagen zijn 

toegepast (inwoners, aantal aansluitingen). 

4. De wethouder heeft gemeld dat de gemeente Hoofddorp 53% van de aandelen momenteel in 

bezit heeft. Echter als de gemeente Bloemendaal momenteel 2,63 & van de aandelen bezit 

door de fusie met Bennebroek en nu in totaal 5 % ambieert, dan betekent dat een mogelijke 

aankoop van 2,37 % niet zal leiden dat Haarlemmermeer minder dan 50 % van de aandelen 

zou hebben. Hoe zullen de verhoudingen liggen na de aankoop van de bedoelde aandelen? In 

de conceptuitwerking zou Haarlemmermeer uitkomen op een bezit van ongeveer 46% van alle 

aandelen. Bloemendaal zou uit kunnen komen op bijna 7%. 

3. Van wie zouden wij de aandelen kopen? Uit het concept blijkt dat 4 gemeenten verkopen en 4 

gemeenten aankopen. De herschikking verloopt neutraal. 



4. Hoeveel personen in de Raad van Commissarissen hebben professionele affiniteit met 

afvalinzameling en verwerking? Onbekend. 

5. Hoe is de waarde van de aandelen bepaald? Intrinsieke waarde, zichtbaar eigen vermogen 

2018. 

6. Is er een aandeelhoudersovereenkomst tussen de aandeelhouder van NV; zou ja, zou u 

daarvan een kopie willen verstrekken?  Of er een aandeelhoudersovereenkomst is wordt nog 

uitgezocht,  er zijn wel statuten van De Meerlanden Holding N.V. (corsa 2015059326). 

7. Zijn de aandelen vrij verhandelbaar? Nee. 

8. Kopen andere gemeenten ook meer aandelen? Ja, zie vraag 3. 

9. Hoe is het te verwachten rendement bepaald? Op basis van 2018. 

Deze vragen stel ik mede namens mijn fractievoorzitter, dhr. Heukels. 

 

Algemeen antwoord inzake het proces: De raad wordt bij de Kadernota NIET gevraagd om akkoord te 

gaan. 

De transactie is in voorbereiding en voor het eind van het jaar wordt de raad een raadsvoorstel 

voorgelegd waarin de goedkeuring voor aankoop van aandelen van De Meerlanden Holding N.V. 

wordt gevraagd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Martin van de Bunt 

Duo-Commissielid voor Liberaal Bloemendaal 

 

 

 


